
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال دیروز در حاشیه جلسه چهارم ستاد 
آماده سازی ورزشگاه ها برای لیگ بیست وچهارم در رابطه با زمان بازی ها با 
مسئولان سازمان لیگ صحبت کرد. او در رابطه با این موضوع به کشوری فرد، 
سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ تأکید کرد که اولویت برگزاری بازی های 
لیگ برتر روزهای پنجشنبه و جمعه باشد. کشوری فرد هم در پاسخ به درخواست 
رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد که سازمان لیگ تلاش می کند تا به این 

شکل برنامه ریزی داشته باشد.

درخواست تاج برای برگزاری لیگ  در آخر هفته ها 

برش

مدیریت ورزش2
چهار شنبه  13 تیر 1403  شماره 7595

خبر

دعوت از جامعه ورزش برای حضور 
در دور دوم انتخابات

محســـن معتمدکیا، مدیر روابط عمومی وزارت ورزش 
و جوانـــان و مدیر رســـانه ای تیـــم ملی با انتشـــار یک 
توئیـــت در فضـــای مجـــازی از جامعـــه ورزش دعـــوت 
کـــرد تا در دور دوم انتخابات ریاســـت جمهوری حضور 
داشـــته باشـــند. او در توئیتر خود نوشـــت: »صندوق 
جامعـــه ورزش بـــرای انتخاب فرد اصلـــح در انتخابات 
ریاســـت جمهوری، همچون انتخابـــات مجلس و دور 
اول انتخابات ریاســـت جمهوری در ورزشـــگاه شـــهید 
شـــیرودی و شـــعب اســـتانی فعال اســـت تا ورزشی ها 
هم به حضور پرشـــور مـــردم در ایـــن انتخابات کمک 

» . کنند

 ممنوعیت برگزاری لیگ برتر 
در ورزشگاه غدیر اهواز

چهارمین جلســـه ســـتاد آماده ســـازی ورزشـــگاه های 
میزبـــان لیـــگ برتـــر دیـــروز بـــا حضـــور مهـــدی تاج، 
رئیـــس فدراســـیون فوتبال و برخی دیگر از مســـئولان 
برگـــزار شـــد. در ایـــن نشســـت، داود رفعتـــی و امیـــر 
روشـــنک، گزارش کاملی پیرامون بازدیدهای مفصل از 
ورزشـــگاه های لیگ برتر و آخرین وضعیت هر ورزشگاه 
بـــرای تحقق بحـــث میزبانـــی ارائه کردنـــد. همچنین 
موضوع مربوط به ورزشگاه های جایگزین در شرایطی 
که امکان برگزاری مســـابقات در یک ورزشـــگاه وجود 
نداشـــته باشـــد از موضوعـــات دیگـــری بود کـــه مورد 
بررســـی قرار گرفـــت و بر این اســـاس، نامه نگاری های 
لازم بـــا اســـتان های مربوطـــه جهت تســـریع در روند 
ترمیم و تجهیز ورزشـــگاه ها به انجام رســـید. در ادامه 
رئیس فدراســـیون فوتبال با اشـــاره به شرایط میزبانی 
ورزشـــگاه غدیر اهواز عنـــوان کرد: »با توجـــه به اینکه 
شـــرایط نور ورزشـــگاه غدیر ۳۰۰ لوکس اســـت، امکان 
برگزاری مســـابقه در این ورزشـــگاه وجود ندارد که باید 
ایـــن موضوع را رســـماً اعـــام کنیم. با این شـــرایط نه 
تلویزیـــون می تواند بازی پخش کنـــد و حتی مردم هم 
نمی توانند توپ را ببینند.« در این جلســـه اعام شـــد 
که جـــدا از ورزشـــگاه های آزادی و نقـــش جهان، پنج 
ورزشـــگاه یادگار امام تبریز، شـــهدای فولاد خوزستان، 
شهید سلیمانی سیرجان، شـــهدای مس رفسنجان و 
امام خمینی)ره( آماده نصب سیســـتم VAR هستند.

گزارش

علیپور، سوژه نقل وانتقالاتی جذاب مدعیان

آقای گل؛ مهاجم محبوب ایجنت ها

یکـــی از بازیکنانـــی که برای فصل پیـــش رو، قصد بازی 
در لیگ برتر ایران را دارد، علی علیپور اســـت. مهاجم 
اســـبق پرســـپولیس و آقای گل پیشـــین لیگ هفدهم 
ایـــران کـــه در چهار فصـــل گذشـــته در لیـــگ پرتغال 
حضور داشـــت و برای تیم های ماریتیمو و ژیل ویسنته 
به میدان رفت. بازیکن شـــماره 7۰ سابق سرخپوشان 
پایتخـــت، در ایـــن میـــان هر بـــار مصاحبـــه ای انجام 
داده از عـــرق و تعصب به پرســـپولیس گفتـــه و اینکه 
دوســـت دارد در زمان بازگشـــت به لیگ ایـــران دوباره 
پیراهـــن این تیم را بپوشـــد. او بعد از پایـــان قرارداد با 
ژیل ویســـنته و حضـــور ناموفق در لیـــگ پرتغال، حالا 
عـــزم خـــود را برای بـــازی در لیگ برتر جزم کـــرده و به 
نظر می رســـد، هدفی جز قرمزپوش شـــدن نـــدارد اما 
در ابتدا خبر رســـید که اوســـمار ویرا ســـرمربی سابق 
پرســـپولیس، عاقه ای بـــه جذب او نـــدارد ولی بعد از 
رفتـــن این مربـــی برزیلی، ایـــن باشـــگاه درگیر جذب 
سرمربی جدید شـــد و همچنین احتمال سرباز شدن 
علیپـــور نیز مطرح شـــد. در ایـــن بین و در شـــرایطی 
کـــه همه فکر می کردند پرســـپولیس اولیـــن و آخرین 
تیمی اســـت که علیپـــور با آن مذاکـــره می کند اما این 
اتفـــاق رخ نداد و آقای گل ســـابق لیـــگ در رادار چند 
باشـــگاه متمول قرار گرفته اســـت. از جمله سپاهان، 
اســـتقال و تراکتور که بـــه جذب ایـــن بازیکن عاقه 
نشـــان داده اند. نکته ای که در خصوص علیپور وجود 
دارد این اســـت کـــه باتوجه بـــه اینکه او لژیونـــر بوده، 
جـــزو ســـهمیه لیـــگ برتری ها محســـوب نمی شـــود و 
بـــرای همین بـــه یـــک ســـوژه نقل وانتقالاتـــی جذاب 
برای مدعیـــان و همچنین یک بازیکـــن محبوب برای 
ایجنت هـــا تبدیل شـــده اســـت تـــا بتواننـــد از طریق 
انتقال او به تیم مورد نظرشـــان، درآمدزایی بیشـــتری 
داشـــته باشـــند. در جدیدترین خبری کـــه درباره این 
بازیکـــن آمـــده اســـت، تراکتور کـــه به واســـطه حضور 
احتمالـــی ترابی، بیرانونـــد و اســـماعیلی فر مذاکراتی 
بـــا علیپـــور انجـــام داده اما ایـــن صحبت هـــا هنوز به 
نتیجه نرســـیده اســـت. گویـــا علیپـــور در مذاکـــره با 
تراکتـــور خواهان دریافـــت مبلغ ۴۰ میلیارد اســـت که 
ایـــن درخواســـت با جـــواب رد طـــرف مقابـــل مواجه 
شـــده اســـت. علیپـــور کـــه ظـــرف روزهـــای اخیـــر به 
درخواســـت مذاکره با پرسپولیس پاســـخی نداده، به 
نظر می رســـد درحال بررســـی شـــانس های دیگر خود 
اســـت تا ببیند آیا می توانـــد قرارداد بهتـــری امضا کند 
یا نـــه؟ اگر چنیـــن اتفاقـــی نیفتاد، آن وقت اســـت که 
علیپـــور و پرســـپولیس پای میز مذاکره می نشـــینند و 
احتمـــالاً توافق هـــم می کنند. براســـاس این گزارش، 
پرسپولیســـی ها می خواهند پیشـــنهاد اولیـــه خود به 
علیپور را عـــددی بین ۱۵ تـــا ۲۰ میلیـــارد تومان اعام 
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قاسم کیانی، پیشکســـوت بسکتبال 
تمام مشـــکات و چالش هـــای امروز 
ایـــن رشـــته از جملـــه پشـــت کـــردن 
مربیـــان ایرانـــی بـــه تیـــم ملـــی را به 
خاطـــر عملکـــرد رئیس فدراســـیون 
ســـر  ز  ا و  ه  شـــتبا ا ت  تصمیمـــا و 
بی تجربگی او می دانـــد. این مربی با 
تأکید بر اینکه مســـئولان فدراســـیون 
کم تجربه هســـتند، به خبرگزاری مهر 
گفت: »شـــاید اگر رئیس فدراســـیون 
بـــا تجربه تـــر بود داســـتان پیشـــنهاد 
بـــه گزینه هـــای ایـــران بـــرای هدایت 
تیـــم ملـــی به نتیجـــه متفـــاوت ختم 
می شـــد و آنها )گزینه هـــای داخلی و 
رئیس فدراســـیون( می توانســـتند با 
هم کنـــار بیاینـــد اما همـــه می دانیم 
که جـــواد داوری رئیس کـــم تجربه ای 

برای بســـکتبال اســـت.«
این مربی بســـکتبال با تأکید بر اینکه 
رئیس فدراســـیون و تمام افرادی که 
کنـــار او کار می کننـــد، انســـان های 
خوب و شـــریفی به حســـاب می آیند، 
کـــه  »صحبت هایـــی  کـــرد:  تأکیـــد 
مطـــرح می شـــود صرفـــاً در رابطـــه با 
قابلیت هـــای فنـــی آنهـــا و تجربـــه و 

تخصص شـــان اســـت و اینکـــه داوری 
از افـــراد درجـــه یـــک در کنـــار خـــود 
بهـــره نگرفته اســـت. نـــوک انتقادات 
بـــه ســـمت کمیتـــه فنی هم اســـت، 
در حالـــی کـــه همـــه رئیـــس و دبیـــر 
فدراســـیون را مقصـــر می دانیـــم. بـــا 
تأکیـــد دوبـــاره بـــر اینکه ایـــن دو نفر 
انســـان های خوب و شـــریفی هستند 
می گویـــم در ترکیـــب فعلـــی کمیتـــه 
فنـــی فدراســـیون بســـکتبال، به نظر 
من فقـــط دو نفر درجه یک هســـتند 
کـــه یکـــی از آنهـــا واقعـــاً هـــم جـــزو 
بهترین های بســـکتبال ایران اســـت 
امـــا مهم این اســـت کـــه همـــه افراد 
ایـــن ترکیـــب درجـــه یک نیســـتند و 
همیـــن هم یک نقـــد به فدراســـیون 
اســـت. بـــا بـــودن افـــراد درســـت و 
بجـــا در کمیته فنـــی، نبایـــد خیلی از 
تصمیمـــات گرفتـــه شـــود و خیلـــی از 
اتفاقـــات رخ دهـــد. در واقـــع نقـــش 
کمیتـــه فنـــی در ناکامی هـــا بیشـــتر 
از رئیـــس اســـت. جـــواد داوری بـــه 
خیلـــی از اشـــتباهاتش پی بـــرده اما 
به نظر می رســـد در بعضـــی چالش ها 
گیـــر افتاده اســـت. اگر او نســـبت به 
اطرافیانـــش بازنگری داشـــته باشـــد 
و درجـــه یک هـــا را بیـــاورد، می توانـــد 
مســـیر را به ســـمت موفقیـــت تغییر 

دهـــد وگرنـــه ناکامی ادامـــه دارد.«

تیـــم ملـــی والیبـــال نشســـته قـــرار 
تورنمنـــت  در  بـــرای شـــرکت  بـــود 
ACN راهی هلند شـــود،  بین المللی 
اما این ســـفر بـــه دلیل عـــدم صدور 

ویـــزا لغو شـــد.
 تورنمنتـــی کـــه قـــرار بـــود بـــا حضور 
تیم هـــای ایـــران، برزیـــل، اوکرایـــن، 
قزاقســـتان، فرانســـه، ایتالیـــا، مصر، 
آلمـــان، هلند و امریکا بـــرای پنج روز 

برگزار شـــود.
 هـــادی رضایـــی، ســـرمربی تیم ملی 
والیبال نشســـته در واکنش به عدم 
ایـــن تورنمنـــت گفـــت:  حضـــور در 
»هلندی هـــا خودشـــان از مـــا دعوت 
کردنـــد، اما ویزا ندادند و این مســـأله 

بســـیار عجیب بود.
 قطعاً این مســـأله در رونـــد تیم ملی 
تأثیرگذار اســـت و باید راه حلی برای 
عبـــور از آن پیـــدا کنیم. مـــا بهترین 
فرصت بـــرای برگـــزاری چنـــد دیدار 
خوب را از دســـت دادیـــم.« او دلیل 
عدم صدور ویزا را سیاســـی می داند: 
»آنهـــا همـــه مـــدارک و پـــول ویـــزا را 
گرفتند. من دو روز قبل با مســـئولان 
برگـــزاری مســـابقات صحبـــت کردم 

و گفتـــم کـــه بابت صـــدور دیرهنگام 
ویـــزا احســـاس خطر می کنـــم. پس 
از آن صحبت هـــا ســـفارت اعام کرد 
فـــردا بیاییـــد و ویـــزا را بگیریـــد ولی 
خ نـــداد و  متأســـفانه ایـــن اتفـــاق ر
جز مســـائل سیاســـی، دلیل دیگری 
از  موضـــوع  یـــن  ا نـــدارد.  وجـــود 
طریـــق وزارت امور خارجـــه پیگیری 
می شـــود و نبایـــد اجـــازه بدهنـــد که 
چنیـــن اتفاقاتـــی بـــرای بقیـــه تیم ها 
و ورزشـــکاران بیفتـــد. مـــا بهتریـــن 
تیـــم جهان هســـتیم و پرافتخارترین 
تیم دنیـــا و پارالمپیـــک، نباید چنین 
رفتـــاری بـــا ایـــن تیـــم بزرگ شـــود. 
طـــی ۴۲ ســـال حضـــورم در والیبال 
نشســـته بـــرای اولیـــن بار اســـت که 
با چنیـــن اتفاقی مواجه می شـــوم.« 
هادی رضایـــی در پایـــان تأکید کرد: 
»قـــرار بـــود تعـــدادی از بازیکنـــان را 
در تورنمنـــت هلنـــد محـــک بزنیم و 
در نهایـــت ترکیب مســـافران پاریس 
را مشـــخص کنیـــم، امـــا همـــه چیز 
بهـــم ریخـــت. بـــا وجـــود این مـــا به 
تاش مـــان ادامـــه می دهیـــم و برای 
تـــاش  ز  ا ســـت  د ینـــی  فر آ فتخار ا
نمی کشـــیم. همـــه تاش مـــان این 
اســـت کـــه بتوانیـــم در پارالمپیک از 
قهرمانـــی دوره قبل دفـــاع کنیم و باز 

هـــم به مـــدال طا برســـیم.«

انتقادات یک کارشناس بسکتبال

کیانی: درجه یک ها اطراف داوری نیستند
رضایی: نباید چنین رفتاری با تیم بزرگ ایران شود

سیاسی کاری هلند!

تیـــم ملـــی تکوانـــدو دختـــران برای 
اولیـــن بـــار قهرمـــان جـــام جهانـــی 
شـــد. دختران تکوانـــدوکار در فینال 
جام جهانـــی کره جنوبـــی ۲-۱ مقابل 
مراکش بـــه پیروزی رســـیدند  و برای 
اولیـــن بـــار فاتـــح رقابت هـــای جام 

جهانی شـــدند.
تیم ملی دختران کـــه به دلیل حضور 
ناهیـــد کیانـــی و مبینـــا نعمـــت زاده، 
دختـــران المپیکـــی  کشـــورمان بـــه 
همـــراه مینو مداح ســـرمربی و مهروز 
ســـاعی مربـــی تیـــم ملـــی در کمـــپ 
تمرینی فرانســـه، با ترکیب دوم خود 
راهی این مســـابقات  شـــده بـــود، در 
نهایت بعد از رقابت بـــا رقبا قهرمانی 

را در آغوش کشـــید.
تیـــم ملی ایـــران کـــه در مبـــارزه اول 
بـــا ترکیـــب یلـــدا ولـــی نـــژاد، مهـــا 
 مؤمـــن زاده و ملیکا میرحســـینی برابر 
کره جنوبـــی مدافع عنـــوان قهرمانی 
به میـــدان رفته بـــود، در یـــک مبارزه 
دیدنـــی و جذاب بـــه برتری رســـید و 
راهی مبـــارزه نهایی شـــد. در دومین 

مبـــارزه هم  دختـــران ایـــران قاطعانه 
 و در ۲ رانـــد بـــا نتایـــج ۱7۵- ۱۵۵ و 
۱۵۵- ۱۳۵، مراکـــش  مدافـــع عنـــوان 
قهرمانی را شکســـت دادند و قهرمان 
شدند. در غیاب مینو مداح سرمربی 
تیم ملی دختـــران، فاطمـــه صفرپور 
برعهـــده  را  هوگوپوشـــان  هدایـــت 
داشـــت که به خوبی مأموریت خود را 
پشت سر گذاشـــت و دختران ایران را 
بر بام جهان نشـــاند. قبل از این هم  
تیم ملـــی مـــردان  با ترکیـــب مهدی 
عابدینـــی، محمـــد حســـین یزدانی، 
علی خـــوش روش و ابوالفضل زندی، 
در غیـــاب دو نماینـــده المپیکی خود 
ایمـــان زاده،  بـــا مربیگـــری رضـــا  و 
قهرمان ایـــن رقابت  ها شـــده بود. با 
پایان مســـابقات مـــردان و زنان حالا 
رقابت  هـــای بخـــش ترکیبـــی امـــروز 
برگـــزار می شـــود که تیـــم ایـــران دور 
اول  اســـتراحت داشـــته و برای صعود 
بـــه دیدار نهایـــی برنده مبـــارزه چین 
و کره جنوبـــی را پیـــش رو خواهـــد 
داشـــت. تکوانـــدوکاران کشـــورمان 
کـــه  تـــا اینجـــای کار دو طـــا کســـب 
کرده انـــد، امروز هم تـــاش می کنند 
تـــا بـــا قهرمانـــی در بخـــش ترکیبـــی 
هت تریـــک کـــرده و ســـومین طـــا را 
در کـــره جنوبـــی مهـــد تکوانـــدو دنیا 

دشـــت کنند.

بسکتبالوالیبال نشسته

 کولاک دختران تکواندوکار در کره جنوبی

طلای جام جهانی در مشت ایران

تکواندو

فائزه زمانی
خبرنگار

تاکنون زمان آغاز بیست وچهارمین 
دوره مســـابقات لیـــگ برتـــر فوتبال 
کشـــور مشـــخص نشـــده بـــا وجـــود 
ایـــن تیم هـــا بـــرای پوشـــش نقـــاط 
ضعـــف خـــود بـــه جـــذب بازیکنان 
در  می کننـــد.  اقـــدام  نظـــر  مـــورد 
ایـــن میـــان پشـــنهادهای چنـــد ده 
میلیاردی توســـط برخـــی از تیم های 
صنعتـــی باعث شـــده تا این ســـؤال 
بـــه وجـــود بیاید کـــه تکلیـــف قانون 

ســـقف بودجـــه چـــه می شـــود؟ چرا 
که برخـــی از همین تیم ها در صورت 
 پرداخـــت چنیـــن مبالغی بـــا خرید 
۵ الی 6 بازیکن از سقف بودجه مورد 
نظر عبـــور خواهند کرد؛ ســـقفی که 
طبق ادعای مســـئولان ۳۲۵ میلیارد 
تومـــان اعام شـــد. در این شـــرایط 
»ایران ورزشـــی« با منصـــور قنبرزاده 
و محمدرضـــا کشـــوری فرد ۲ نفـــر از 
اعضـــای کارگـــروه نظارت بر ســـقف 

بودجـــه و قراردادهـــای لیـــگ برتـــر 
تمـــاس گرفت کـــه این دو مســـئول 
تماس های ما را بی پاســـخ گذاشتند 
تـــا همچنان این ابهام وجود داشـــته 
باشـــد کـــه در صـــورت بـــالا رفتـــن 
ســـقف بودجـــه تیم هـــا، مســـئولان 
چـــه اقدامـــی انجـــام خواهنـــد داد. 
این درحالی اســـت که ایـــن اتفاق در 
فصـــل بیست وســـوم رخ داد و طبق 
اعام مســـئولان، دو تیم ســـپاهان و 

پرســـپولیس از ســـقف بودجه عبور 
کردند و با کســـر امتیاز مواجه شدند 
که در نهایت امتیازهای کســـر شـــده 
مجـــدداً بـــه تیم ها تعلـــق گرفت. در 
واقع در فصل گذشـــته فدراســـیون 
از موضـــع خـــود عقب نشـــینی کـــرد 
و حـــالا بـــا توجه بـــه اعـــداد عجیب 
و غریبـــی کـــه در رســـانه ها مطـــرح 
می شـــود، در فصـــل پیـــش رو هـــم 
از ســـقف بودجـــه  برخـــی تیم هـــا 

عبـــور خواهند کـــرد و ایـــن احتمال 
مـــی رود کـــه در فصـــل پیـــش رو هم 
کمیتـــه نظارت بـــر ســـقف بودجه و 
قراردادهای لیگ برتر چشـــمان خود 
را روی ایـــن بی قانونی ببندد. در این 
بین مدیران باشـــگاهی هـــم در این 
خصـــوص ســـکوت کرده انـــد و ایـــن 
موضوع باعث می شـــود تـــا ابهامات 
در خصوص ســـقف بودجه همچنان 

ادامه داشـــته باشد.

پیشنهادهای مالی عجیب و غریب بازیکنان در لیگ برتر

سکوت مسئولان از بی قانونی

نبی، سرپرست تیم ملی در گفت و گو با »ایران ورزشی«:

اولویت لیگ نیست، تیم ملی است

به هیچ وجه به هیچ وجه 
نمی توان نمی توان 

حریفان تیم حریفان تیم 
ملی را ساده ملی را ساده 

دانست چرا که دانست چرا که 
این تیم ها در این تیم ها در 

سال های اخیر سال های اخیر 
سرمایه گذاری سرمایه گذاری 

زیادی در زیادی در 
فوتبال داشتندفوتبال داشتند

 
تیم ملی فوتبـــال درحالی مرحله 
ســـوم مســـابقات انتخابـــی جام 
جهانـــی 2026 را در پیش دارد که 
در مســـیر رویارویـــی بـــا تیم های 
همگروهی اش )قطر، ازبکستان، 
و  لی  ه شـــما کر  ، ن ســـتا قیز قر
امـــارات( بـــا برخـــی چالش هـــا 

مواجه اســـت.
 آماده ســـازی و تجهیـــز ورزشـــگاه 
آزادی بـــه VAR، برنامـــه پرفشـــار 
ســـال پیش رو با توجه به برگزاری 
لیگ برتـــر، لیگ نخبـــگان و جام 
مشـــکلات  همچنیـــن  و  حذفـــی 
مالـــی از جملـــه چالش های تیم 
ملـــی اســـت کـــه نمی تـــوان بـــه 

ســـادگی از آنها عبـــور کرد.
ن  یـــرا ا « س  ســـا ا همیـــن  بـــر   
ورزشـــی« با مهـــدی محمدنبی، 
سرپرســـت تیم ملی در خصوص 
ایـــن مســـائل صحبـــت کـــرد که 
مـــه  ا د ا ر  د ا  ر و  ا ی  صحبت هـــا

. نیـــم ا می خو
قرعه کشی مرحله سوم 

درحالی انجام شد که 
کارشناسان اعتقاد دارند 
تیم ملی در گروه آسانی 

قرار گرفته، شما هم چنین 
نظری دارید؟

به هیـــچ وجه نمی تـــوان حریفان 
تیم ملی را ســـاده دانست چرا که 
ایـــن تیم هـــا در ســـال های اخیـــر 
ســـرمایه گذاری زیـــادی در فوتبال 

داشتند.
 دیگـــر نمی توان از آنهـــا به عنوان 
حریفـــان درجـــه دوم و ســـوم یاد 

کـــرد به ایـــن دلیل کار ســـختی در 
پیـــش داریم امـــا ضمـــن احترام 
بـــه همـــه رقبـــا تـــاش می کنیـــم 
کار ســـخت مان را بـــا نتایج خوب 

جبـــران کنیم.
وضعیت تیم ملی را 

چطور می بینید؟
الحمدلله شـــرایط تیم ملی خوب 
اســـت امـــا همان گونه کـــه گفتم 

کارمان آســـان نیست.
و  یـــور ت  بقا مســـا همیـــن  ر  د  
بـــزرگ  می بینیـــم کـــه تیم هـــای 
چطور برابر تیم هـــای به اصطاح 
می شـــوند.  غافلگیـــر  ضعیف تـــر 

درحال حاضـــر تیم ها بـــه همدیگر 
نزدیک شـــده اند به حدی که دیگر 
نمی تـــوان یک بازی را آســـان و یک 

بازی را ســـخت دانســـت.
تیم ملی در این مسیر 
با چالش هایی مواجه 
است که یکی از این 

چالش ها الزام ای اف سی 
بر استفاده از VAR است 

و یکی دیگر هم مرمت 
ورزشگاه آزادی است. 

این موضوع به کجا 
رسیده است؟

تجهیـــزات  و   VAR خوشـــبختانه 
آن درحـــال حاضـــر در اســـتادیوم 
آزادی مســـتقر اســـت که جـــا دارد 
و  تجهیـــز  شـــرکت  مســـئولان  ز  ا
همین طـــور وزیـــر ورزش و جوانان 

تشـــکر ویـــژه ای داشـــته باشـــم.
 درخواســـت مـــن از مســـئولان این 
اســـت که در مـــدت باقیمانـــده تا 
شـــهریورماه، نســـبت بـــه مرمت و 
بازســـازی اســـتادیوم آزادی تـــاش 
ویژه ای داشـــته باشـــند تـــا بتوانیم 
از امتیـــاز میزبانـــی اســـتفاده کنیم 
و حضـــور هواداران تیـــم ملی را هم 
داشـــته باشـــیم. در واقع هر تیمی 
نتوانـــد ایـــن شـــرایط را فراهم کند 
از میزبانـــی در کشـــورش محـــروم 

می شـــود.
تقویم مسابقات یکی 

دیگر از موضوعاتی است 
که تیم ملی با آن مواجه 

است، آیا در این خصوص 
تیم ملی به مشکل 

برنمی خورد؟

طبق ســـال های گذشـــته جلساتی 
با حضـــور قلعه نویی، کشـــوری فرد 

و بهارونـــد برگـــزار خواهیم کرد.
 مشـــخصاً اولویت مان، مســـابقات 
تیم ملی اســـت و براســـاس تقویم 
تیـــم ملـــی برنامه ریزی مســـابقات 
لیـــگ را انجـــام می دهیـــم. تاش 
همه بـــر این اســـت که مســـابقات 
تیم هـــای باشـــگاهی بـــا تیـــم ملی 

تداخل نداشـــته باشـــد.
یکی دیگر از موضوعات، 

مشکلات مالی است 
و این مشکل همیشه 

وجود داشته، اکنون هم 
تیم ملی مشکلات مالی 

دارد؟
طبیعتاً این تحریم هـــای ظالمانه و 
محدودیت ها ی انتقـــال ارز از فیفا 
ســـختی های مـــا را بیشـــتر می کند 
امـــا امیدواریم بـــا حمایت و درایت 
مهنـــدس کیومرث هاشـــمی، وزیر 
نداشـــته  را  مشـــکل  ایـــن  ورزش 

 . شیم با
بـــرای  ملـــی  تیـــم  حـــال  هـــر  در 
موفقیـــت و رســـیدن بـــه هـــدف، 
و  تعامـــل  و  ی  ر همـــکا زمنـــد  نیا
حمایت دولت اســـت و امیدواریم 
همـــه در ایـــن مســـیر به مـــا کمک 
کننـــد تـــا بتوانیـــم در رســـیدن به 

باشـــیم. موفـــق  هدف مـــان 
آیا تیم ملی بازی های 

دوستانه خواهد داشت؟
براساس تقویم فشـــرده نمی توانیم 
هیـــچ بـــازی دوســـتانه ای داشـــته 
باشـــیم. بازی هـــای تیـــم ملـــی در 

فیفـــا دی برگـــزار خواهد شـــد.

گپ

محمد محمدی سدهی
خبر نگار


